
PROTOKÓŁ NR IX/2016
z obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Pasłęku kadencji 2014-2018 

w dniu 26 sierpnia 2016 roku w Sali Rycerskiej Urzędu Miejskiego w Pasłęku 

Ad pkt 1
Otwarcie obrad sesji.  
Obrady  sesji  otworzył  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  Pan  Edward  Skalij  witając 
wszystkich zebranych. 

Ad pkt 2
Stwierdzenie prawomocności obrad.  
Obrady były prawomocne, bowiem na sesji obecnych było 12 radnych. Lista obecności radnych 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
W  obradach  uczestniczyli  także  sołtysi  sołectw  gminy  Pasłęk  oraz  zaproszeni  goście.  Listy 
obecności  sołtysów  oraz  zaproszonych  gości  stanowią  załączniki  nr  2  i  nr  3  do  niniejszego 
protokołu.

Ad pkt 3 
Ślubowanie  radnego  Rady  Miejskiej   w  Pasłęku  kadencji  2014-2018  Stanisława 
Wiśniewskiego wybranego w wyborach uzupełniających do Rady Miejskiej w Pasłęku w dniu 
07 sierpnia 2016 roku.

W tym punkcie Przewodniczący Rady poinformował, że w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Warmińsko-Mazurskiego  z  dnia  9  sierpnia  2016  roku  zostało  opublikowane  obwieszczenie 
Komisarza Wyborczego w Elblągu z dnia 8 sierpnia 2016 r. o wynikach wyborów uzupełniających 
do Rady Miejskiej w Pasłęku przeprowadzonych w dniu 7 sierpnia 2016 roku. Pogratulował nowo 
wybranemu  radnemu  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  na  kadencję  2014-2018  Panu  Stanisławowi 
Wiśniewskiemu,  jednocześnie  życząc  mu  sukcesów  w  pracy  radnego,  a  następnie  poprosił 
wszystkich  o  powstanie  i  odczytał  rotę  „WIERNY  KONSTYTUCJI  I  PRAWU 
RZECZYPOSPOLITEJ  POLSKIEJ,  ŚLUBUJĘ  UROCZYŚCIE  OBOWIĄZKI  RADNEGO 
SPRAWOWAĆ  GODNIE,  RZETELNIE  I  UCZCIWIE,  MAJĄC  NA  WZGLĘDZIE  DOBRO 
MOJEJ GMINY I JEJ MIESZKAŃCÓW”.

Radny Stanisław Wiśniewski złożył ślubowanie wypowiadając słowo „Ślubuję”. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radny Wiśniewski złożył deklarację o woli przystąpienia 
do Klubu Radnych „Pasłęczanie” i został do niego przyjęty.  Informacja o przyjęciu radnego do 
Klubu Radnych „Pasłęczanie” stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 4
Wybór sekretarza obrad. 
Do  pełnienia  funkcji  sekretarza  obrad  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  zaproponował  radnego 
Damiana Olbrysia, który wyraził zgodę. Innych kandydatur radni nie zgłosili.  W głosowaniu za 
kandydaturą radnego Damiana Olbrysia do pełnienia funkcji sekretarza obrad było 12 radnych.

Ad pkt 5 
Przyjęcie porządku obrad.  



Przewodniczący Rady zaproponował wprowadzenie do zaproponowanego w materiałach sesyjnych 
porządku sesji dodatkowych dwóch punktów.
Punkt dotyczący dyskusji na temat dalszego zarządzania MOSiR przez Jerzego Przedpełskiego, o 
którego wprowadzenie w imieniu Klubu Radnych „Pasłęk Razem” zawnioskował radny Damian 
Olbryś zaproponował, aby wprowadzić jako punkt 23. Pan Przewodniczący zapytał Przewodniczącą 
Klubu radną Teresę Czerską czy akceptuje ten wniosek. 

Radna Czerska potwierdziła, że akceptuje ww. wniosek.

W drodze  głosowania  12  radnych  „za”  wprowadzono  punkt  „23.  Dyskusja  na  temat  dalszego 
zarządzania MOSiR przez Jerzego Przedpełskiego”.

Ponadto Przewodniczący Rady powiedział, że zgłosili się do niego sołtysi z prośbą o wprowadzenie 
do  porządku obrad  punktu  dotyczącego  sytuacji  w rolnictwie  spowodowanej  złymi  warunkami 
atmosferycznymi. Zaproponował, aby temat ten wprowadzić do porządku obrad jako punkt 24.

W drodze głosowania 12 radnych „za” wprowadzono punkt „24. Informacja o sytuacji w rolnictwie 
spowodowanej złymi warunkami atmosferycznymi”.  

Pozostałe punkty porządku obrad ujętego w materiałach sesyjnych otrzymują kolejne numery. 

W drodze głosowania 12 radnych „za” przyjęto porządek sesji Rady Miejskiej w Pasłęku, który 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 6
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Radni  nie  wnieśli  uwag  do  protokołu  z  poprzedniej  sesji  i  przyjęli  go  w  drodze  głosowania 
12 radnych „za”.

Ad pkt 7
Wręczenie  nagród  i  wyróżnień  laureatom  gminnego  konkursu  na  najładniejszą  posesję 
indywidualną, wspólnoty mieszkaniowej lub spółdzielni mieszkaniowej 2016 roku.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Pan  Edward  Skalij  przybliżył  ideę  konkursu  na 
najładniejszą posesję 2016 r., który został ogłoszony w dniu 5 kwietnia 2016 r. Celem organizacji 
konkursu było  podniesienie  walorów estetycznych  i  ogólnego wyglądu Miasta  i  Gminy Pasłęk 
poprzez  animowanie  działań  i  promowanie  pomysłowości  oraz  nowatorskich  rozwiązań 
indywidualnych,  a  także  zespołowych  w  zakresie  urządzenia  posesji,  przeznaczonych  do 
zamieszkania.  Konkurs  ten  miał  także  na  celu  kształtowanie  postawy współodpowiedzialności 
mieszkańców za  miejsca zamieszkania i  wizerunek lokalnego środowiska oraz  Miasta  i  Gminy 
Pasłęk.  Komisja w składzie Henryk Żukowski – przewodniczący komisji,  Grzegorz Orłowski – 
członek komisji,  Katarzyna Kmiecik - członek komisji,  Magdalena Gęsina – członek komisji w 
okresie od 06.06.2016 r. do 08.07.2016 r. dokonała przeglądu posesji zgłoszonych do konkursu „Na 
najładniejszą  posesję  2016”.  Komisja  oceniała  posesje  w  kategorii  najładniejsza  posesja 
indywidualna i w kategorii wspólnot lub spółdzielni mieszkaniowych.

W kategorii najładniejsza posesja indywidualna:  I miejsce i nagrodę w wysokości 1000 zł 
otrzymał Pan Jacek Wołosz, zamieszkały w Nowej Wsi, II miejsce i nagrodę w wysokości 600 zł 
otrzymał Pan Andrzej Filaszkiewicz, zamieszkały w Nowej Wsi, III miejsce i nagrodę w wysokości 
400  zł  otrzymała  Pani  Dorota  Poniewierska  zamieszkała  w Zielonce  Pasłęckiej.  Wyróżnienie  i 
nagrodę w wysokości 100 zł otrzymała Pani Grażyna Palczewska zamieszkała w Pasłęku.
Natomiast w kategorii wspólnot lub spółdzielni mieszkaniowych: I miejsce i nagrodę w wysokości 



1500  zł  otrzymała  Spółdzielnia  Mieszkaniowa  „Pasłęczanka”  ul.  Spółdzielcza  3,  II  miejsce  i 
nagrodę w wysokości 1000 zł otrzymała Wspólnota  Mieszkaniowa, ul. Wojska Polskiego 36 A i B 
III miejsce i nagrodę w wysokości 500 zł otrzymała Mała Spółdzielnia Mieszkaniowa „Dom”, ul. 
Piłsudskiego 7 A, natomiast  wyróżnienia i  nagrody w wysokości   150 zł  otrzymała Wspólnota 
Mieszkaniowa ul. Ogrodowa 8 oraz Spółdzielnia Mieszkaniowa „Pasłęczanka” ul. Ogrodowa 20.

Nagrody laureatom wręczył Burmistrz Pasłęka.

Ad pkt 8
Wręczenie nagród laureatom konkursu „Aktywna, piękna i czysta wieś”.
 
Przewodniczący  poinformował,  iż  jednocześnie  z  konkursem  na  najładniejszą  posesję  2016  r. 
zakończył się ogłoszony przez Burmistrza Pasłęka konkurs ,,Aktywna, piękna i czysta wieś”. Celem 
konkursu była  poprawa stanu sanitarnego i  estetycznego wsi  oraz dbałość o miejsca  spędzania 
wolnego czasu przez mieszkańców wsi. Do udziału w konkursie swoje uczestnictwo zgłosiły w 
regulaminowym czasie, tj.  do dnia 31 maja 2016 roku następujące sołectwa:  Dargowo,  Rzędy, 
Robity, Krosno, Aniołowo.

Kryteriami  oceny  konkursu  był  ogólny  ład  i  porządek  wsi,  rekreacja  i  wypoczynek, 
działania  na  rzecz  ochrony  środowiska,  ochrona,  pielęgnacja  i  kształtowanie  krajobrazu 
przyrodniczego,  dbałość  o  stan  budynków użyteczności  publicznej  oraz  aktywność  sołectwa  w 
organizacji wolnego czasu dla mieszkańców wsi tj. urządzania imprez sportowych i kulturalnych.
Komisja w składzie Henryk Żukowski – przewodniczący, Grzegorz Orłowski  - członek, Katarzyna 
Kmiecik – członek, Magdalena Gęsina – członek dokonała lustracji w terenie w dniach 13 i 15 
czerwca 2016 r.

I   miejsce  i  nagrodę  w wysokości  3600  zł  otrzymało  sołectwo  Aniołowo,  II  miejsce  i 
nagrodę w wysokości  2700 zł  otrzymało sołectwo Robity,  III   miejsce i  nagrodę w wysokości 
1800 zł otrzymało sołectwo Rzędy. Wyróżnienia i nagrody po 500 zł otrzymały sołectwa Dargowo i 
Krosno.

Nagrody laureatom konkursu wręczył Burmistrz Pasłęka.

Ad pkt 9
Debata  na temat  stanu dróg wojewódzkich,  powiatowych i  gminnych na terenie  Miasta  i 
Gminy Pasłęk.

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Pana Tadeusza Ciemnego Kierownika RDW w 
Elblągu.

Pan Ciemny poprosił o zadawanie mu konkretnych pytań.

Radny Jedlikowski stwierdził, że cieszy się, iż na drodze nr 505 położono nowy dywanik asfaltowy. 
Jest  tam  jednak  problem  związany  z  zarośniętymi  poboczami  przy  tej  drodze  w  kierunku 
miejscowości Stegny i Młynary. Zaproponował, że mieszkańcy mogliby usunąć te zakrzaczenia w 
zamian za pozyskanie tego drzewa.

Pan Tadeusz Ciemny powiedział, że odpowiada za bezpieczeństwo przy tej drodze, dlatego wolałby, 
aby przy  wycince  zakrzaczeń  pracowała  profesjonalna,  odpowiednio  przygotowana  firma.  Być 
może zadanie to zmieści się do realizacji w przyszłorocznym budżecie.

Następnie  głos  zabrał  radny  Damian  Olbryś,  który  zapytał  o  możliwości  wykonania  remontu 
chodnika przy ulicy Wojska Polskiego, którego częściowy remont miał miejsce kilka lat temu i  
pozostał jeszcze do wykonania niewielki odcinek.



Pan Tadeusz Ciemny powiedział, że szkoda, iż radny Olbryś mówi o tym teraz, gdyż mają w takich 
sprawach pewien tryb postępowania. Stwierdził, że takich zapytań mają setki, dlatego wolałby, aby 
w  tej  sprawie  wystąpić  z  oficjalnym  pismem  do  Marszałka  Województwa  lub  Zarządu 
Województwa. 

Radny Olbryś powiedział, że zwrócił się w tej sprawie do Pana Burmistrza ponad rok temu i dziwi 
się, że takie pismo do ZDW nie zostało skierowane.

Pan Ciemny powiedział, że wpływa do nich bardzo dużo takich pism i przeważnie udzielają na nie 
wymijającej  odpowiedzi.  Należałoby  się  jednak  zastanowić  czy  chodnik  ten  jest  rzeczywiście 
potrzebny,  bo zdarza się tak,  że wskutek inicjatywy oddolnej  zostanie  wybudowany chodnik,  a 
potem nikt z niego nie korzysta.

Następnie  głos  zabrał  Pan  Krzysztof  Kopański,  który  powiedział,  że  dla  mieszkańców  bardzo 
istotna jest sama droga nr 505, którą chcieliby, aby została dociągnięta do miejscowości Stegny. 

Pan Ciemny powiedział,  że w tym roku opracowują dokumentację techniczną na wykonanie tej 
drogi  w miejscowościach Stegny i  Dawidy.  Koszt  wykonania tej  drogi  w miejscowości  Stegny 
określono na 700 tys. zł, natomiast do miejscowości Dawidy na 3,7 mln zł. Nie wiadomo czy w 
przyszłorocznym budżecie znajdą się środki finansowe na tą inwestycję. Ponadto powiedział, że 
konieczne  jest  wykonanie  naprawy  drogi  nr  526.  Koszt  naprawy  250  m  odcinka  tej  drogi 
oszacowano aż na 2,8 mln zł. Funkcjonuje ona jednak na granicy bezpieczeństwa, dlatego wolałby 
tą inwestycję wykonać w pierwszej kolejności.

Radny Kopański zwrócił uwagę na to, że w ostatnim czasie na węźle Północ nie świeciły się lampy 
oraz na to, że zjazd z ronda w kierunku pół golfowych jest dużo gorzej oświetlony niż w kierunku 
Bogaczewa. 

Pan Ciemny powiedział, że nie jest to jego temat. 

Następnie głos zabrał radny Cieśla, który powiedział,  że ulica Sprzymierzonych traktowana jest 
jako droga tranzytowa, nie ma możliwości zatrzymania się przy tej drodze. Zapytał czy można by 
było jakoś ułatwić mieszkańcom i wyznaczyć miejsca parkingowe przy tej ulicy.

Pan Tadeusz Ciemny stwierdził, że droga ta jest jedną z bardziej uczęszczanych dróg w Pasłęku. 
Dziennie przejeżdża nią około 5 tysięcy pojazdów, z czego 7% stanowią tiry. Ze względu na liczne 
instytucje znajdujące się przy tej drodze, a zwłaszcza ze względu na Szkołę Podstawową Nr 2 w 
Pasłęku zrobiono tam wyspy spowalniające ruch samochodów. 

Radny  Cieśla  powiedział,  że  utworzenie  miejsc  parkingowych  wspomogłoby  zwłaszcza 
przedsiębiorców rozwijających swoją działalność przy ulicy Sprzymierzonych.

Pan Ciemny powiedział, że każda instytucja ma obowiązek zabezpieczenia miejsc parkingowych na 
swoim terenie. 

Radny Cieśla zapytał czy tak trudno jest zrobić zatoczki kosztem zieleni, której nawet się nie kosi.

Pan  Ciemny  powiedział,  że  utrzymanie  zieleni  wykonywane  jest  zgodnie  z  określonymi 
standardami. Poprosił radnego Cieślę o wskazanie konkretnych miejsc, o które radny wnioskuje. 

Radny Cieśla powiedział, że ma na myśli na przykład teren przy firmie Ajram, która z drogi nie jest  
widoczna.



Pan Ciemny powiedział, że od tego, aby firma była widoczna są drogowskazy i reklama. Poprosił, 
aby radny Cieśla wskazał na planie miejsca, do których odnoszą się jego sugestie, a oni się nad tym 
pochylą.

Następnie głos zabrał Pan Jan Świderski, który zapytał czy można by było zrobić coś w sprawie 
wykonania przepustów na drodze nr 505.

Pan Ciemny powiedział, że za przepusty na wjazdach odpowiedzialni są właściciele nieruchomości. 
Ponadto powiedział, że Rada Miejska w Pasłęku wyraziła zgodę na powstanie farmy wiatrowej w 
miejscowości Stegny. Wystąpili do inwestora o określenie dokładnej drogi transportu elementów 
farmy wiatrowej, gdyż w pobliżu znajduje się mostek będący ich własnością. Jest to kłopotliwe, bo 
samo śmigło wiatraka jest długości 50 m. 

Następnie głos zabrał radny Jedlikowski, który zwrócił uwagę na zarośnięte rowy u zbiegu dróg 
biegnących do Robit i drogi nr 505. Powoduje to, że w tym miejscu jest bardzo słaba widoczność,  
co spowodowało, że w ostatnim czasie w tym miejscu był wypadek.

Radny Łachmański podziękował za współpracę przy utrzymaniu drogi nr 527. Jednocześnie,  ze 
względu  na  bezpieczeństwo  mieszkańców  poprosił  o  kontynuację  budowy  chodnika  do 
miejscowości Rzędy. 

Pan Ciemny powiedział,  że  chodnik  ten  wykonywali  wspólnie  z  gminą  Pasłęk.  Pan Burmistrz 
mówi, że istnieje potrzeba kontynuacji tego przedsięwzięcia. Udział gminy w tym przedsięwzięciu 
polegał na wykonaniu dokumentacji, a ZDW wykonywał tą inwestycję. W chwili obecnej nie ma 
opracowanej dokumentacji na kontynuację budowy tego chodnika.

Radny Oskroba zwrócił uwagę na brak kierunkowskazów na skrzyżowaniu w miejscowości Surowe 
w kierunku Pasłęka i Morąga.

Sołtys sołectwa Rogajny Pan Adam Buska spytał  czy byłaby możliwość wykonania oświetlenia 
przy drodze  nr  527,  na  które  dokumentację  wykonali  z  funduszu  sołeckiego.  Poprosił  także  o 
wykonanie chodnika przy drodze nr 527 w kierunku świetlicy oraz o posprzątanie zatoczek oraz o 
to,  aby chociaż  pobocza  we wsi  były solidnie  obkaszane,  gdyż  w chwili  obecnej  robią  to  we 
własnym zakresie.

Pan Ciemny powiedział, że solidność obowiązuje w dwie strony. Ponadto powiedział, że wniosek w 
sprawie  chodnika  Pan  Sołtys  składa  za  późno.  Proces  inwestycyjny  trwa  dwa  lata.  Najpierw 
wykonywana  jest  dokumentacja,  a  następnie  dopiero  jest  realizacja.  Natomiast  jeżeli  chodzi  o 
utrzymanie  dróg,  to  mają  standardy  letniego  i  zimowego  utrzymania  dróg.  Na  przykład  drogi 
pierwszego  standardu  utrzymania  obkaszane  są  2-3  razy  w  roku.  W tym roku  jednak  pogoda 
wyjątkowo sprzyjała wegetacji roślin. Jeżeli natomiast chodzi o wykonanie oświetlenia, to temat ten 
nie jest w gestii ZDW.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Edward Skalij podziękował Panu Ciemnemu za 
współpracę. 

Pan  Ciemny  powiedział,  że  na  odcinku  leśnym  w  kierunku  Ornety  od  7  km  tej  drogi  będą 
montować „wilcze oczy”,  które  będą miały za zadanie odstraszać zwierzęta.  Nie wiadomo czy 
będzie to całkowicie skuteczne, gdyż badania wskazują, że jest różnie. Ponadto powiedział, że do 
niektórych pytań wolałby się wcześniej przygotować, aby rzetelniej na nie odpowiedzieć.



Przewodniczący Rady powiedział, że wyciągnęli z tej debaty wniosek, iż powinna się ona odbyć 
następnym razem w maju.

Następnie rozpoczęto debatę na temat stanu dróg powiatowych. Przedstawicielem ZDP obecnym 
podczas  sesji  był  Kierownik  Sekcji  Dróg  i  Mostów  Pan  Stanisław Pierzchała,  którego 
Przewodniczący Rady przywitał  i  poprosił  o  udzielenie  odpowiedzi  na  pytania  dotyczące  dróg 
powiatowych. 

Radny Jedlikowski spytał ile kosztuje łatanie przez 30 lat dziur w drodze Robity – Łukszty, czy nie 
taniej byłoby wykonać nowy dywanik asfaltowy. Ponadto zwrócił uwagę na to, że zakrzaczenia są 
obcinane poprzez odcinanie  odrostów, co  powoduje tylko  ich rozrastanie.  Poruszył  także  temat 
wierzb  rosnących  w  pasie  drogi  powiatowej,  który  zgłaszał  na  jednej  z  poprzednich  sesji. 
Powiedział, że w tej sprawie przyjechał pracownik ZDP, który przyznał mu rację, ale na interwencję 
czeka już 4 miesiące i nic się w tej sprawie dalej nie dzieje, a wierzby te w każdej chwili mogą się 
przewrócić na linię energetyczną.

Pan Pierzchała powiedział, że droga Robity – Łukszty wpisana jest do remontu w ramach planu 
wieloletniego,  ale  to  Zarząd  Powiatu  zadecyduje  o  tym,  co  zostanie  wpisane  do  realizacji  w 
przyszłorocznym budżecie. Jeżeli chodzi o odrosty zakrzaczeń przy tej drodze, to obcinali je dwa 
lata temu, a teraz nie ma po tym śladu. Być może cięcia tych krzewów nie były zrobione w sposób 
fachowy,  gdyż  często  te  prace  wykonują  pracownicy interwencyjni.  Natomiast  jeżeli  chodzi  o 
wierzbę, to sprawą tą ma obowiązek zająć się zakład energetyczny, który ma obowiązek dbać o 
swoje instalacje. Wyjaśni tą sprawę.

Następnie głos zabrał radny Łachmański, który poprosił o sfrezowanie drogi Surowe-Grądki. 

Pan Pierzchała powiedział, że się temu przyjrzą.

Radny Jedlikowski odczytał pismo od ówczesnego Wicestarosty Elbląskiego, a obecnego Starosty 
w sprawie drogi Robity -  Łukszty,  w sprawie której zwracał się w październiku 2014 roku. W 
piśmie tym otrzymał informację, że w związku z dużym kosztem remontu tej  drogi, zadanie to 
mogą  podzielić  na  etapy.  Szczegóły  uzgodnią  w  latach  2015-2016.  Poprosił,  aby  temat  ten 
przekazać Staroście Elbląskiemu.

Kolejno głos zabrała radna Teresa Czerska, która powiedziała, że na poprzedniej sesji zgłaszała 
interpelację  dotyczącą  złego stanu ulicy Augustyna  Steffena.  Otrzymała  pismo,  że  ulica  ta  ma 
zostać ujęta do remontu w planie budżetowym na bieżący rok. Zapytała czy rzeczywiście zostanie 
to ujęte do realizacji.

Pan Pierzchała powiedział, że zna problem tej ulicy. Tam największym problemem jest zły stan 
infrastruktury  podziemnej.  Natomiast  to  dlaczego  chodnik  nie  został  poprawiony wyjaśni  Pani 
Radnej na piśmie. Jeżeli jest to chodnik asfaltowy, to postarają się dokonać niezbędnych napraw w 
ciągu miesiąca, gdyż akurat pracownicy schodzą z dróg.

Następnie głos zabrał radny Kopański, który powiedział, że rozmawiał ze Starostą Elbląskim oraz 
dyrektorem ZDP na temat chodnika przy ulicy Traugutta. Zapytał na jakim etapie jest ta inwestycja. 

Pan Pierzchała powiedział, że ZDP ma zgłosić we wniosku do budżetu Powiatu na 2017 r. chodniki 
przy ulicach Traugutta, Limanowskiego i Westerplatte od ulicy 3 Maja do końca, ale co zrobi z tym 
Zarząd Powiatu, tego nie wie.



Pan Wacław Furtak sołtys sołectwa Krosno zwrócił uwagę na bardzo zły stan drogi na odcinku od 
skrzyżowania w Krośnie do ronda w Zielonym Grądzie. Droga ta jest tak zarośnięta, że ciężko jest 
minąć się samochodom. Zapytał jaka jest perspektywa, żeby to poprawić.

Pan Pierzchała powiedział, że z dniem 1 stycznia 2017 roku droga ta będzie drogą wojewódzką. Ma 
ona  zostać  przebudowana  i  połączona  z  węzłem  Północ,  gdyż  już  teraz  jest  tam  częściowo 
przeniesiony ruch. 

Pan Józef Papiernik zapytał jak długo mają czekać na naprawę zapadniętego chodnika w Dargowie. 

Pan  Pierzchała  powiedział,  że  gwarancja  na  ten  chodnik  już  się  skończyła,  dlatego  będą  go 
naprawiać w ciągu najbliższych dwóch miesięcy.

Ponadto  Pan  Papiernik  zapytał  czy  jest  możliwość  namalowania  przejścia  dla  pieszych  na 
wysokości przystanku autobusowego. 

Pan  Pierzchała  powiedział,  że  przejście  dla  pieszych  można  zrobić,  ale  to  wymaga  określonej 
procedury. Dobrze by było, aby w tej sprawie wpłynął jakiś wniosek.

Sołtys Papiernik powiedział, że taki wniosek zostanie złożony.

Pan Aleksander Barszcz sołtys sołectwa Rogowo poprosił o poprawę drogi Aniołowo-Rogowo oraz 
o wycięcie zakrzaczeń przy tej drodze.

Pan Pierzchała powiedział, że jeszcze dysponują materiałem na remonty cząstkowe. Natomiast w 
związku z tym, że nie orientuje się czy w planach jest wycinka krzewów między Aniołowem a 
Rogowem, odniesie się do tego na piśmie. 

Radny Cieśla powiedział, że składał wniosek do ZDP o odkrzaczenie drogi Aniołowo – Rogowo. 
Wiosną przedstawiciel ZDP dokonał jego weryfikacji i zapewnił, że jesienią będzie to realizowane. 
W następnej kolejności udrożnione mają zostać rowy. 

Przewodniczący  Rady  podziękował  za  zapewnienie  o  budowie  i  naprawie  niektórych  ciągów 
pieszych. 

Na zakończenie Pan Pierzchała  powiedział,  że  w związku z przebudową mostu w Borzynowie 
będzie zamknięta droga Borzynowo-Zalesie i obowiązywał będzie objazd aż przez Młynary.

Radny Kopański zapytał kiedy to będzie dokładnie.

Pan  Pierzchała  powiedział,  że  złożono  dokumentację  o  zatwierdzenie.  Gdy  będzie  ona 
zatwierdzona, wówczas w każdej chwili mogą wejść na teren budowy.

Następnie głos  zabrał  Burmistrz  Pasłęka,  który przedstawił  prezentację  multimedialną na temat 
stanu dróg wojewódzkich, powiatowych i gminnych na terenie Miasta i Gminy Pasłęk. (załącznik 
nr 6 do niniejszego protokołu)

Przewodniczący Rady powiedział, że dobrze, iż Pan Burmistrz przybliżył jak wiele zostało zrobione 
na drogach w ciągu ostatnich lat, bo my wciąż widzimy tylko to ile należy jeszcze zrobić. 

Radny  Jedlikowski  podziękował  Panu  Burmistrzowi  i  jego  pracownikom  za  aktywność  w 
pozyskaniu środków na drogę Gulbity-Anglity oraz zapytał ile powiat dołożył do tej drogi. 



Burmistrz powiedział,  że Państwo Radni znają odpowiedź na to pytanie i wiedzą, że to zawsze 
gmina wspiera inwestycje powiatowe, a nie odwrotnie.

Radny  Kopański  w  związku  z  tym,  że  Pan  Burmistrz  wspomniał  w  swojej  prezentacji,  że 
przygotowują się do wykonania ulicy Buczka zapytał co to oznacza. 

Pan Burmistrz  powiedział,  że  na  wykonanie  tej  drogi  przygotowana  jest  dokumentacja,  ale  jej 
realizacja nie znalazła się jeszcze w budżecie. Mają ambitny plan, aby ją wprowadzić do budżetu na 
2017 r., ale jeszcze nie może o niczym zapewnić. Niemniej jednak widzi potrzebę jej realizacji.

Radny Kopański powiedział, że podobnie jak na tą ulicę, wykonana jest również dokumentacja na 
ulice Lanca, Nowowiejskiego i Zawiszy Czarnego. Zapytał jak długo jest ważne pozwolenie na 
budowę.

Pan Andrusewicz powiedział, że pozwolenie na budowę jest ważne 3 lata od chwili rozpoczęcia 
robót.

Radny Kopański zapytał jakie są szanse na realizację inwestycji w przypadku tych trzech ulic.

Burmistrz powiedział, że nie będzie składać obietnic, że zostaną one wpisane do przyszłorocznego 
budżetu, gdyż rozmawiał ze Starostą Elbląskim również na temat innej drogi i nie wiadomo, co z 
tego wyniknie. 

Radny Kopański stwierdził, że dokładnie taką samą deklarację uzyskał w ubiegłym roku i nic z tego 
nie wynikło.

Pan Adam Buska sołtys sołectwa Rogajny stwierdził, że rozumie pazerność Pana Kopańskiego, ale 
jako gospodarz płaci o wiele większe podatki niż wszyscy mieszkańcy ulicy Buczka i też chciałby 
poruszać się lepszymi drogami.

Pan  Kopański  poprosił  Pana  Przewodniczącego  o  odebranie  głosu  Panu  Sołtysowi,  gdyż 
przeszkadza on w debacie radnych. Powiedział, że jeśli Pan Sołtys ma do niego jakieś zastrzeżenia, 
to powinien mu o nich powiedzieć w przerwie sesji. 

Pan Buska powiedział, że na wsi na remont czeka 101 km dróg gminnych. Gospodarze płacą duże 
podatki i też czekają na poprawę stanu dróg. 

Burmistrz  złożył  deklarację,  że  będzie  tak  jak  dotąd  patrzył  na  wszystkie  drogi  zarówno te  w 
mieście jak i na wsi, a Pan Radny ma prawo go krytykować.

Radny Kopański powiedział,  że  publiczność na sesji  nie  ma prawa oceniać radnego i  powinna 
zabierać  głos  w  sprawach  różnych.  Stwierdził,  że  Pan  Buska  stale  wyskakuje  z  wycieczkami 
słownymi skierowanymi do niego i do radnego Olbrysia, a on tylko pytał o szczegóły związane z 
projektami inwestycji.

Przewodniczący Rady powiedział, że w dyskusji na sesji, która dotyczy mieszkańców wypowiadają 
się zarówno radni jak i sołtysi w merytorycznej dyskusji.

Następnie głos zabrała radna Czerska, która powiedziała, że cieszy się z powstania ciągu pieszo-
rowerowego do miejscowości Rzędy. Zwróciła jednak uwagę na to, że tam nadal ruszają się kostki 
bruku.



Pan  Burmistrz  powiedział,  że  Pan  Tadeusz  Ciemny twierdzi,  że  ten  chodnik  nie  ma  wad,  ale 
przekaże mu te sugestie.

Przewodniczący Rady powiedział, że to, iż tak wiele udało się zrobić na drogach to zasługa tego, że 
udało się pozyskać na te cele znaczne środki z zewnątrz. 

Ad pkt 10
Ocena  przygotowania  gminnych  placówek  oświatowo-wychowawczych  do  nowego  roku 
szkolnego 2016/2017.

W tym punkcie Burmistrz Pasłęka powiedział,  że dyrektorzy szkół i  przedszkoli  bardzo ciężko 
pracowali  nad  przygotowaniem  placówek  do  nowego  roku  szkolnego  2016/2017.  Przybliżył 
najważniejsze  inwestycje  i  remonty  bazy  lokalowej  wykonane  w  2016  roku  w  placówkach 
oświatowych.  Ponadto  powiedział,  że  w  roku  szkolnym  naukę  w  szkołach  rozpocznie  1944 
uczniów. Do przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach uczęszczać będzie 503 dzieci. W 
nowym  roku  szkolnym  w  pasłęckich  placówkach  będzie  pracowało  204  nauczycieli,  co  w 
przeliczeniu na etaty będzie stanowiło 211,5 etatu, natomiast pracownicy administracji i obsługi w 
wymiarze 91,5 etatu. Ponadto powiedział, że budżet oświaty wynosi blisko 19 mln zł, z tego 13 mln 
zł  stanowi  subwencja  oświatowa,  a  pozostałe  6  mln  pochodzi  z  budżetu  gminy.  Podziękował 
dyrektorom placówek  za  ich  pracę,  podziękował  również  za  pracę  nad  problemami  pasłęckiej 
oświaty Panu Sekretarzowi, Pani Skarbnik, referatowi Edukacji, Promocji i Rozwoju Gminy oraz 
Prezesowi ZNP oddział w Pasłęku Panu Kazimierzowi Jackowi, a następnie zaprosił do zadawania 
pytań dyrektorom placówek oświatowych.

Radny  Krzysztof  Kopański  zapytał  o  informację  o  tym  ilu  sześciolatków  i  siedmiolatków 
rozpocznie naukę w nowym roku szkolnym oraz o to ile będzie dzieci będzie powtarzać naukę w 
pierwszej klasie.

Pan Piotr Szczepkowski Kierownik Referatu Edukacji, Promocji i Rozwoju Gminy powiedział, że 
dysponuje taką statystyką, ale niestety nie jest w stanie jej udostępnić od ręki.

Pani Grażyna Lewandowska Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 w Pasłęku powiedziała, że w skali 
gminy nie zna tych statystyk, ale na przykładzie swojej szkoły może podać, że w roku szkolnym 
2016/2017 naukę w pierwszej klasie rozpocznie 28 uczniów – 21 siedmiolatków i 7 sześciolatków. 
Natomiast pięcioro uczniów będzie powtarzało naukę w pierwszej klasie.

Przewodniczący Rady powiedział, że życzy pracownikom oświaty spokoju i tego, aby te zmiany, 
które  rząd  planuje  w  oświacie  okazały  się  zmianą  na  lepsze.  Jednocześnie  życzył  im  wielu 
sukcesów w pracy dydaktycznej.

Informacja na temat przygotowania gminnych placówek oświatowo-wychowawczych do nowego 
roku szkolnego 2016/2017 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Ad pkt 11
Ocena  realizacji  przedsięwzięć  rekreacyjnych,  sportowych  i  kulturalnych  w  sezonie 
wakacyjnym 2016 r.

Radni nie wnieśli uwag do informacji na temat realizacji przedsięwzięć rekreacyjnych, sportowych 
i  kulturalnych  w  sezonie  wakacyjnym  2016  r.,  która  stanowi  załącznik  nr  8  do  niniejszego 
protokołu.



Przewodniczący  Rady  podziękował  dyrektorom  jednostek  oraz  pracownikom  za  bogatą  ofertę 
przedsięwzięć wakacyjnych. 

Ad pkt 12
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w ostatnim okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie  z  prac  Burmistrza  Pasłęka  w  okresie  od  24  czerwca  do  26  sierpnia  2016  roku 
przedstawił Burmistrz Pasłęka w postaci prezentacji multimedialnej (załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu)

W odniesieniu do ww. sprawozdania Przewodniczący Rady pogratulował Panu Burmistrzowi i jego 
pracownikom zdobycia pierwszego miejsca w województwie warmińsko-mazurskim wśród gmin 
miejsko-wiejskich  pod  względem  pozyskanych  dotacji  z  Unii  Europejskiej  w  przeliczeniu  na 
mieszkańca.

Ad pkt 13
Interpelacje i zapytania radnych.  

Radny Damian Olbryś  zawnioskował  o  zmianę  organizacji  ruchu na  ulicy Jagiełły  od  strony 
ORWO  i  wprowadzenie  w  tym  miejscu  ruchu  jednostronnego.  Ponadto  zwrócił  uwagę  na 
konieczność wykonania remontu chodnika przy ulicy Wojska Polskiego. 

Radna  Teresa  Czerska przekazała  prośbę  mieszkańców  ulicy  Słowackiego  o  konieczności 
oznakowania  tej  ulicy  od  strony  szpitala,  gdyż  w  ostatnim  czasie  gdy  wezwano  karetkę  do 
mieszkańca tej  ulicy,  to  pomimo, że znajduje się ona tak blisko szpitala nie  mogli  jej  znaleźć. 
Ponadto zwróciła uwagę na brak oznakowania krótkiego odcinka drogi w pobliżu sklepu Lidl. 

Radny Marek Łachmański podziękował za ujęcie do realizacji w budżecie inwestycji polegającej 
na wybudowaniu sieci wodociągowej w miejscowości Zielno.

Radny  Zbigniew  Cieśla  poprosił  o  interwencję  w  sprawie  zaśmiecania  skrzynek  mailowych 
radnych. Ponadto powiedział, że warto by się zastanowić nad tym, czy nie warto by było zmienić 
metody wykonania chodników i zamiast wykonywać je z polbruku, na którym po 10-15 latach 
tworzą się odpryski, wykonywać chodniki asfaltowe. Zwiększyłoby to także bezpieczeństwo dzieci, 
które  często  jeżdżą  na  rolkach  po  drodze  asfaltowej  zamiast  po  chodniku.  Ponadto  poprosił  o 
uwzględnienie w projekcie budżetu doświetlenia miejscowości Aniołowo. 

Radny Krzysztof  Kopański  zapytał  się  na  jakim etapie  są  prace  przy stadionie  w Dargowie, 
którymi  mieli  się  zająć  pracownicy Urzędu  Miejskiego.  Ponadto  zwrócił  uwagę  na  wyłączone 
oświetlenie  przy  drodze  od  węzła  północ  do  DK-7.  Spytał  także  jak  wygląda  sprawa 
wydzierżawienia pod autohandel parkingu przy ulicy Dworcowej.      

Radny  Jan  Świderski  zapytał  czy  możliwe  byłoby  wydłużenie  czasu  wjazdu  na  cmentarze 
przedsiębiorców wykonujących usługi kamieniarskie. 

Radny Marian Oskroba podziękował Panu Burmistrzowi za współpracę z Powiatem, dzięki której 
realizowany jest remont chodnika przy ulicy Dworcowej. Stwierdził, że szkoda, iż przy okazji tego 
remontu nie pomyślano, żeby zadbać o zieleń. 

Ad pkt 14
Zapytania i wnioski sołtysów.  



Pani  Aneta  Wiżyń  sołtys  sołectwa  Rzędy podziękowała  za  wykonanie  remontu  drogi  do 
miejscowości Rzędy, dzięki czemu mogą się cieszyć pięknym dywanikiem asfaltowym. Poprawiła 
się nie tylko jej estetyka, ale również bezpieczeństwo uczęszczających tą drogą.

Pan Adam Buska sołtys sołectwa Rogajny odniósł się do tematu wody niezdatnej do spożycia ze 
SUW Surowe. Rolnicy dużo ucierpieli z powodu strat przy bydle, bo obory były podłączone cały 
czas do wodociągu. Ponadto zapytał się jaka będzie cena wody z ujęcia w SUW Surowe za okres 
kiedy  była  ona  niezdatna  do  spożycia.  Poprosił  także  o  ujęcie  w  przyszłorocznym  budżecie 
wykonania oświetlenia w miejscowości Rogajny, na które mają wykonaną dokumentację. Poprosił 
także o pomoc finansową na dokończenie zagospodarowania terenu obok świetlicy wiejskiej  w 
Rogajnach. 

Pan Wacław Furtak sołtys sołectwa Krosno podziękował Panu Przedpełskiemu za bardzo dobrą 
współpracę.

Ad pkt 15
Przedstawienie wyników kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pasłęku dotyczącej 
wykorzystania pomocy finansowej udzielonej przez Gminę Pasłęk Warmińsko-Mazurskiemu 
Stowarzyszeniu Obrońców Praw Zwierząt im. Św. Franciszka z Asyżu na realizację zadania 
„Sprawowanie doraźnej opieki nad bezdomnymi zwierzętami”.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Tadeusz Jedlikowski przybliżył 
wyniki kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pasłęku dotyczącej wykorzystania pomocy 
finansowej  udzielonej  przez Gminę Pasłęk Warmińsko-Mazurskiemu Stowarzyszeniu  Obrońców 
Praw Zwierząt im. Św. Franciszka z Asyżu na realizację zadania „Sprawowanie doraźnej opieki nad 
bezdomnymi  zwierzętami”.  Powiedział,  że  kontrola  ta  odbyła  się  na  wniosek  Prezes  ww. 
stowarzyszenia,  za  zgodą  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku.  Przedstawił  przychody  i  koszty 
funkcjonowania stowarzyszenia.  Stwierdził,  że w pracy tego stowarzyszenia widać bardzo duże 
zaangażowanie Pani Prezes w pozyskiwaniu środków i materiałów na działalność stowarzyszenia. 
Przekazywane przez gminę Pasłęk środki na działalność schroniska stanowią 25,5% jego budżetu.  

Radny Kopański poprosił o przekazanie protokołu z kontroli tego stowarzyszenia wykonanej przez 
Komisję  Rewizyjną,  gdyż  chcieliby  zapoznać  się  z  tym,  co  było  przedmiotem  kontroli,  bo  o 
kosztach funkcjonowania tego stowarzyszenia byli już informowani wcześniej.

Radny Jedlikowski  powiedział,  że  odwiedzili  to  schronisko.  Widzieli  tam jak ono funkcjonuje. 
Zobaczyli nowe budy dla psów, materiały zakupione na wykonanie kolejnych prac w schronisku, a 
także  pracowników  schroniska.  Poinformował,  że  egzemplarzem  protokołu  z  ww.  kontroli 
dysponuje Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Damian Olbryś.

Następnie głos zabrała Pani Barbara Zarudzka Prezes Stowarzyszenia Obrońców Praw Zwierząt im. 
Św.  Franciszka  z  Asyżu,  która  w  postaci  prezentacji  multimedialnej  przedstawiła  działalność 
schroniska. Podziękowała za wykonanie na jej wniosek kontroli schroniska. Ponadto powiedziała, 
że oprócz tego, iż prowadzą działalność stowarzyszenia, są także inspektorami do spraw ochrony 
zwierząt.  Starają  się  także  pozyskiwać  sponsorów.  W ostatnim  czasie  udało  im  się  pozyskać 
dobrego sponsora. Ma nadzieję, że dalej będzie z nimi współpracował.

Kolejno głos zabrała Pani Ewa Wiatr sołtys sołectwa Kwitajny, która zapytała ile psów w ciągu 
minionego roku oddali do adopcji. 

Pani Zarudzka powiedziała, że w 2015 roku do adopcji zostały oddane 82 psy i 14 kotów, a do 
schroniska przyjęto 109 psów i 31 kotów. Ogólnie adopcja w ich schronisku sięga 80%. 



Przewodniczący Rady Pan Edward Skalij zapytał jak to się kształtuje jeżeli chodzi o zwierzęta z 
terenu gminy Pasłęk, bo wie, że ich schronisko obsługuje również inne gminy. 

Pani Zarudzka powiedziała, że podpisuje z gminami umowy na pięć psów w roku na łączną kwotę 
57 tysięcy złotych, zatem jest to dla nich czysty biznes. Mimo że ma propozycje z innych gmin nie 
chce  zwiększać  liczby  przyjmowanych  psów,  bo  trzeba  mieć  na  to  miejsce  i  pracowników,  o 
których teraz coraz trudniej. Niemniej jednak mają szczęście, gdyż pasłęckie władze są przychylne 
ich działalności i ich wspierają. 

Pani Ewa Wiatr zwróciła uwagę na bardzo zły stan drogi do ich schroniska oraz zapytała czy psy i 
koty przebywające w ich schronisku są poddawane sterylizacji.

Pani Zarudzka powiedziała, że droga do ich schroniska została już poprawiona poprzez nawiezienie 
140 ton  kruszywa.  Natomiast  jeżeli  chodzi  o  sterylizację,  to  oczywiście  ja  wykonują.  Ponadto 
powiedziała, że inspekcja weterynaryjna nakazała im znakowanie psów. Wybrała, że będzie to robić 
poprzez chipowanie. Ponadto konieczne będzie wykonanie w tym roku drenażu terenu schroniska i 
jego utwardzenie. Starają się na ten cel pozyskiwać środki od sponsorów, organizują też „bazarki”.

Przewodniczący Rady powiedział,  że Pani Zarudzka robi dobrą pracę. Życzył, aby udało się jej 
pozyskać  jak  najwięcej  sponsorów  i  jednocześnie  powiedział,  że  radni  też  są  przychylni  tej 
działalności i będą ją wspierać.

Następnie Przewodniczący ogłosił 20-minutową przerwę. Po przerwie obecnych 12 radnych. 

Ad pkt 16 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru członka Komisji..................................................
….........................................................................Rady Miejskiej w Pasłęku kadencji 2014-2018.

Przewodniczący Rady odczytał deklarację radnego Stanisława Wiśniewskiego na temat jego woli 
pracy w komisji Budżetu i Rozwoju Gminy.

Radni nie wnieśli uwag i podjęli w drodze głosowania 12 radnych „za” uchwałę w sprawie wyboru 
członka Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Pasłęku kadencji 2014-2018. 

Uchwała Nr IX/52/16 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 26 sierpnia 2016 roku w sprawie wyboru 
członka Komisji Budżetu i Rozwoju Gminy Rady Miejskiej w Pasłęku kadencji 2014-2018 stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 17 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 
2016-2022. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu ww. uchwały.

W drodze głosowania 11 radnych „za” przy 1 głosie wstrzymującym się podjęto uchwałę w sprawie 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2016-2022. 

Uchwała Nr IX/53/16 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 26 sierpnia 2016 roku w sprawie zmiany 
Wieloletniej  Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2016-2022 stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu.  



Ad pkt 18
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2016 budżetu Gminy Pasłęk.

W odniesieniu do projektu ww. uchwały radny Kopański spytał Pana Burmistrza czy ma podstawę 
prawną,  aby tworzyć  oddziały  przedszkolne  w  szkołach  oraz  zapytał  po  co  kupujemy ozdoby 
choinkowe za 60 tys. zł.

Pan Piotr Szczepkowski Kierownik Referatu Edukacji, Promocji i Rozwoju Gminy powiedział, że 
jest  taka  podstawa  prawna.  Korzystają  z  niej  od  wielu  lat,  bowiem  przy  innych  placówkach 
szkolnych oddziały przedszkolne funkcjonują od lat.

Radny  Kopański  uściślił,  że  chodziło  mu  o  wiek  dzieci  korzystających  z  wychowania 
przedszkolnego.

Pan Szczepkowski powiedział, że zgodnie z ustawą wychowaniem przedszkolnym objęte są dzieci 
od 3 do 6 lat.

Natomiast  na  pytanie  radnego  Kopańskiego  odnośnie  zakupu  ozdób  choinkowych  Burmistrz 
odpowiedział,  że jest  to odzew na uwagi i  krytykę mieszkańców. Powinniśmy wspólnie dbać o 
wystrój naszego miasta. Co roku starają się wprowadzać nowy element wystroju. Konieczne jest 
także uzupełnianie urządzeń, które zostały zniszczone lub przywłaszczone. 

W drodze głosowania 8 radnych „za” przy 4 głosach wstrzymujących podjęto uchwałę w sprawie 
zmiany uchwalonego na rok 2016 budżetu Gminy Pasłęk.

Uchwała Nr IX/54/16 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 26 sierpnia 2016 roku w sprawie zmiany 
uchwalonego na rok 2016 budżetu Gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 19
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez Gminę Pasłęk.

Radni nie wnieśli uwag do projektu ww. uchwały. 

W drodze  głosowania  8  radnych „za”  przy 3  głosach „przeciw” i  1  głosie  wstrzymującym się 
podjęto uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez Gminę Pasłęk. 

Uchwała  Nr  IX/55/16  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  26  sierpnia  2016  roku  w  sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego przez Gminę Pasłęk stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 
protokołu. 

Ad pkt 20
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VI/39/16 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 
15 czerwca 2016 roku w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi Elbląskiemu na realizację 
zadania publicznego pod nazwą „Remont chodnika i miejsc postojowych drogi powiatowej nr 
2170N  ul.  Dworcowa w  Pasłęku  –  odcinek  od  przejazdu  kolejowego  do  ulicy  Bohaterów 
Westerplatte''.

Radni nie wnieśli uwag do projektu ww. uchwały. 

W drodze głosowania 12 radnych „za” podjęto uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr VI/39/16 
Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 15 czerwca 2016 roku w sprawie udzielenia pomocy Powiatowi 
Elbląskiemu na realizację zadania publicznego pod nazwą „Remont chodnika i miejsc postojowych 



drogi powiatowej nr 2170N ul. Dworcowa w Pasłęku – odcinek od przejazdu kolejowego do ulicy 
Bohaterów Westerplatte''.

Uchwała Nr IX/56/16 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 26 sierpnia 2016 roku w sprawie zmiany 
uchwały nr VI/39/16 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 15 czerwca 2016 roku w sprawie udzielenia 
pomocy Powiatowi Elbląskiemu na realizację zadania publicznego pod nazwą „Remont chodnika i 
miejsc postojowych drogi powiatowej nr 2170N ul. Dworcowa w Pasłęku – odcinek od przejazdu 
kolejowego do ulicy Bohaterów Westerplatte'' stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 21
Podjęcie uchwały dotyczącej zmiany uchwały Nr III/28/16 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 
22  kwietnia  2016  roku  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego centralnej i wschodniej części Pasłęka.

Radni nie wnieśli uwag do projektu ww. uchwały.

W drodze głosowania 12 radnych „za” podjęto uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr III/28/16 
Rady Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  22  kwietnia  2016  roku  w sprawie  przystąpienia  do  zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego centralnej i wschodniej części Pasłęka.

Uchwała Nr IX/57/16 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 26 sierpnia 2016 roku w sprawie zmiany 
uchwały  Nr  III/28/16  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  22  kwietnia  2016  roku  w  sprawie 
przystąpienia  do  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  centralnej  i 
wschodniej części Pasłęka stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 22
Informacja dyrektora Przedsiębiorstwa Usług Wodno-Kanalizacyjnych w Pasłęku o jakości 
wody dostarczanej wodociągiem sieciowym ze Stacji Uzdatniania Wody Surowe.

Informację  na  temat  jakości  wody dostarczanej  wodociągiem sieciowym ze  Stacji  Uzdatniania 
Wody Surowe przedstawiła dyrektor PUW-K Sp. z o.o. w Pasłęku Pani Ewa Grabowska, która 
powiedziała,  że w dniach od 4 do 19 sierpnia br.  była decyzja wydana przez Stację Sanitarno-
Epidemiologiczną  o  braku  przydatności  wody  ze  względu  na  obecność  bakterii  grupy  coli. 
Wcześniej  od  29  lipca  br.  obowiązywał  nakaz  spożywania  wody z  tego  ujęcia  po  uprzednim 
przegotowaniu.  Wodociągiem tym dostarczana  jest  woda  do  ponad  3  tysięcy  odbiorców.  Jego 
długość stanowi ponad 60 km. 27 lipca br. zostały pobrane próby do badań, 29 lipca br. przyszła do 
nich informacja o skażeniu i braku przydatności wody do spożycia. Po powzięciu tej informacji 
niezwłocznie  wywiesili  ogłoszenia  w  miejscowościach  i  zamieścili  ogłoszenie  w  internecie. 
Ponadto  telefonicznie  poinformowali  sołtysów miejscowości,  korzystających  z  przedmiotowego 
wodociągu, natomiast wodę do tych miejscowości dowożono beczkowozami. Wodę dowożono do 
dnia 19 sierpnia br. 

W tym czasie wychlorowano i przepłukano wodociąg oraz zbiorniki w SUW. 16 sierpnia br. 
sanepid wziął kolejne próby. 19 sierpnia br. przyszły wyniki, że woda ta jest zdatna do spożycia.  

Radna Teresa Czerska powiedziała, że w telewizji na pasku pojawiła się informacja, że również w 
Pasłęku woda jest niezdatna do spożycia. 

Pani Grabowska powiedziała, że w Pasłęku woda cały czas jest dobrej jakości. 

Radny Kopański powiedział, że sprawa ta została uregulowana, mieszkańcy jednak skarżą się na 
wysoką twardość wody. 



Pani Grabowska stwierdziła, iż woda w pasłęckim wodociągu jest średniej twardości, co mieści się 
w obowiązujących normach.

Radny  Łachmański zapytał jakie było źródło skażenia wody bakteriami typu „cola”. 

Pani  Grabowska  powiedziała,  że  przebadali  wodociąg  na  całym  odcinku  i  odkryli,  że  źródło 
skażenia wynikało z nieszczelności zbiornika wody czystej. Zbiornik ten został uszczelniony, ale 
gdyby sytuacja z jakością wody się powtórzyła będą zmuszeni go wymienić, co spowoduje znaczną 
przerwę w dostarczaniu wody tym wodociągiem.

Radny Łachmański zapytał jaka będzie cena wody z ujęcia SUW Surowe w związku z tym, że 
dostarczana woda była niezdatna do spożycia.

Pani  Grabowska wyjaśniła,  że  obowiązują ich ceny regulowane umową,  z której  wynika,  że w 
takiej sytuacji na pisemny wniosek odbiorcy przedsiębiorstwo może obniżyć cenę wody o 10%.

Radny Łachmański poprosił o przepłukanie hydrantów.

Pani  Grabowska powiedziała,  że  w momencie gdy wykryto  bakterię  coli  wykonywali  płukanie 
hydrantów i wypuszczali wodę brudną.

Radny Łachmański  zapytał  także  czy  przedsiębiorstwo  ma  wpływ  na  to,  że  w  miejscu,  gdzie 
biegnie wodociąg składowany jest obornik.

Pani  Grabowska  powiedziała,  że  teren  gdzie  biegnie  wodociąg  może  być  użytkowany  przez 
właścicieli gruntu zgodnie z umową. Dodała, że obornik składowany w pobliżu sieci wodociągowej 
w Rogajnach nie wpłynął na to skażenie wody. Awaria, która powstała w tym miejscu była usuwana 
pod ciśnieniem. Robiono od razu próby na jakość wody i były one prawidłowe. Sprawdzając skąd 
powstało źródło skażenia bakterią coli odkryli, że stanowił je zbiornik wody czystej w SUW.   

Przewodniczący  Rady  Pan  Edward  Skalij  powiedział,  że  najważniejsze  jest  to,  iż  rozwiązano 
problem. Sytuacja ta była trudna zarówno dla przedsiębiorców jak i mieszkańców. 

Ad pkt 23
Dyskusja na temat dalszego zarządzania MOSiR przez Pana Jerzego Przedpełskiego.

Jako pierwszy głos zabrał radny Damian Olbryś, który był inicjatorem wprowadzenia tego punktu 
do porządku obrad sesji. Zapytał Pana Burmistrza czy zamierza ogłaszać konkurs na stanowisko 
dyrektora MOSiR, a jeśli tak to kiedy.

Pan Burmistrz powiedział, że wolałby na to pytanie odpowiedzieć później, a teraz skupić się nad 
tym, co zostało zawarte we wniosku Klubu Radnych „Pasłęk Razem” z dnia 18 sierpnia 2016 roku,  
a mianowicie nad dalszym zarządzaniem MOSiR przez Pana Jerzego Przedpełskiego. Powiedział, 
że  chciałby  się  skupić  nad  podziałem  kompetencji  należących  do  Rady  oraz  tych  należących 
wyłącznie  do  Burmistrza.  W związku z  tym,  że  pojawiła  się  taka  inwencja  oraz  w związku z 
artykułem, który pojawił się w Kurierze Pasłęckim krytykującym działalność Pana Przedpełskiego 
zaprosił  do  dyskusji  szersze  grono  osób,  a  na  początek  poprosił  Pana  Przedpełskiego  o 
ustosunkowanie się do sytuacji opisanej w artykule Kuriera Pasłęckiego. 

Pan Przedpełski  wyjaśnił,  że  2 lipca  br.  od godziny 7.00 do godziny 16.30 pracował w Parku 
Ekologicznym przy organizacji zawodów konnych i w tym czasie zrealizował trzy połączenia, które 
w żaden sposób nie miały powiązania z sytuacją opisaną w gazecie. Dopiero później miał więcej 



połączeń. Odniósł jednak wrażenie, że tekst w gazecie i list turystki pisany był przez tą samą osobę. 

Następnie  głos  zabrał  radny  Olbryś,  który  powiedział,  że  Pan  Przedpełski  już  raz  odszedł  na 
emeryturę,  a  potem stanął  ponownie  do  konkursu  na  stanowisko dyrektora  MOSIR.  Uznał,  że 
powinien dać szansę komuś młodszemu z lepszymi pomysłami.

Pan Przedpełski powiedział, że miał prawo przejść na emeryturę, wziąć odprawę i stanąć po raz 
kolejny do konkursu. Ponadto powiedział, że pobiera emeryturę, ale jednocześnie czuje, że ma na 
tyle sił, by dalej pracować. Jako dyrektor MOSIR otrzymuje wynagrodzenie w wysokości 3200 zł, a 
przez to, że pracuje zabierają mu 1/3 z emerytury. 

Pan  Olbryś  powiedział,  że  jeśli  zostałby  ogłoszony  konkurs  na  to  stanowisko,  to  na  pewno 
znaleźliby  się  kandydaci,  którzy  zaproponowaliby  jakieś  inne  rozwiązania  funkcjonowania  tej 
jednostki.

Pan Przedpełski powiedział, że w konkursie na stanowisko dyrektora miał kontrkandydata, ale ten z 
nim przegrał. 

Następnie  Pan  Jedlikowski  powiedział,  że  Rada  ma  kompetencje  oceniać  działalność  MOSIR, 
natomiast  działalność  dyrektora  MOSIR  ma  prawo  oceniać  Burmistrz.  Komisja  Rewizyjna 
przeprowadzała w tej  jednostce kontrolę i  jej  nie dokończyła,  ale z pewnością  to zrobi.  Muszą 
jeszcze  skontrolować  Park  Ekologiczny.  W  poprzednich  latach,  gdy  kontrolowali  MOSIR 
obserwowali, że nie było współpracy Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Pasłęku z Pasłęckim 
Ośrodkiem  Kultury.  Teraz  ta  współpraca  układa  się  dobrze.  MOSIR  organizuje  dużo  imprez, 
zawodów.  Za  działalności  Pana  Przedpełskiego  powstała  nowa  scena  w  Parku  Ekologicznym. 
Prowadzona  jest  także  rekreacyjna  jazda  konna  dla  dzieci.  Sprawy  finansowe  prowadzone  są 
przejrzyście. 

Pan Przedpełski zapytał Pana Olbrysia dlaczego zabrania mu pracować w wieku 65 lat w sytuacji 
gdy czuje się młodo i chce pracować. Gdy Pan Burmistrz stwierdzi, że nie nadaje się do tej pracy, 
wówczas odejdzie. 

Następnie głos zabrał Radny Stanisław Wiśniewski, który powiedział, że od 10 lat jest sołtysem i 
bardzo dobrze układa mu się współpraca z Panem Przedpełskim, dlatego nie wie skąd atak na jego 
osobę. 

Kolejno głos zabrał ponownie radny Olbryś, który powiedział, że 21 lipca br. odbyło się spotkanie 
Prezesa Polonii z rodzicami dzieci z drużyn piłkarskich, w którym on także uczestniczył. Rodzice 
jednak oczekiwali spotkania z Panem Przedpełskim, którego chcieli zapytać m.in. o to dlaczego 
dzieci nie są wpuszczane na płytę boiska, które zarasta koniczyną, a także dlaczego gdy została 
wyrażona  zgoda  na  przeprowadzenie  turnieju  nie  wykoszono  na  czas  boiska  oraz  nie 
zorganizowano na czas bramek. 

Pan Przedpełski powiedział, że nie odpowiada za bałagan w organizacji spotkań młodzieżowych 
drużyn piłkarskich. Dopiero w środę otrzymał preliminarz spotkań tych drużyn. Gdyby wiedział o 
nich z odpowiednim wyprzedzeniem z pewnością nie byłoby takich problemów. 

Radny Olbryś zapytał ponownie dlaczego transport bramek nie dotarł na czas. 

Pan  Przedpełski  wyjaśnił,  że  bramki  te  firma  przywiozła  mu  za  darmo  przy  okazji  innego 
transportu. Gdyby oddzielnym transportem zostały one przywiezione, wówczas musieliby ponieść 
znaczny koszt tego transportu.



Radny Cieśla powiedział natomiast, że nie miał wyrobionego zdania na poruszany w tym punkcie 
sesji  temat. Niemniej jednak nie wyobraża sobie współpracy z pracownikiem, którego działania 
zostały ujęte w ww. artykule Kuriera Pasłęckiego. Muszą popracować nad tym, aby poprawić pracę 
MOSIR-u. Trzeba mówić o mankamentach ich pracy, ale należy również powiedzieć o tym, co 
robią  dobrze.  MOSiR  ma  ogromny  zakres  działania.  Pan  Dyrektor  bardzo  mu  pomógł  przy 
organizacji Zlotu Miłośników Aniołów wypożyczając stoły, ławki i udostępniając transport. 

Pan Przedpełski  powiedział,  że  cały czas  przybywa im pracy,  a  zatrudnienie  pozostaje  na  tym 
samym poziomie. 

Radny Kopański przyznał, że rzeczywiście MOSIR ma ogromny zakres działania i mnóstwo zadań. 
W postępowaniu  Pana  Dyrektora  cały  problem polega  na  tym,  że  nie  potrafi  przyznać  się  do 
błędów.  Murawa  płyty  boiska  na  stadionie  miejskim  jest  zdominowana  przez  koniczynę,  co 
sprawia,  że praktycznie nadaje się ona do wymiany,  gdyż nie  będzie można na niej  rozgrywać 
meczy ligowych. 

Ponadto  powiedział,  że  wcześniej  drążył  temat  nieszczęśliwego  wypadku  w  Parku 
Ekologicznym. Prosił wówczas o dokumentację na obiekty znajdujące się w Parku Ekologicznym, 
ale do dzisiaj ich nie otrzymał. Wiele osób zarzuca, że zostały zlikwidowane domki edukacyjne. 
Ponadto pokazał  zdjęcie,  które dotarło do niego,  na którym widać było tablicę nad Jeziorkiem 
Miejskim informującą,  że  kąpielisko  jest  niestrzeżone,  a  jednocześnie  na  pomoście  przebywał 
ratownik.  Zapytał skąd takie oznakowanie skoro zatrudniony jest ratownik. Ponadto zapytał kto 
będzie grał na boisku głównym na stadionie w sytuacji, gdy Polonia Pasłęk nie jest już drużyną IV-
ligową. Cieszy go, że stadion został  ogrodzony i obiekt ten jest przygotowany w profesjonalny 
sposób. Szkoda tylko, że organizowane jest tak mało imprez na tym obiekcie. 

Pan  Przedpełski  powiedział,  że  w  tym  roku  na  Stadionie  Miejskim  odbyły  się  trzy  imprezy 
lekkoatletyczne, natomiast w ubiegłym roku odbyła się jedna  o charakterze ogólnokrajowym. 

Radny Kopański powiedział, że nie widzi popularyzacji sportu przez MOSIR, który inicjuje coraz 
mniej zawodów. Stwierdził, że powinni popracować nad tym, aby działalność tej jednostki nie była 
kojarzona  tylko  z  końmi  i  imprezami  w  Parku  Ekologicznym,  które  są  widoczne.  Nie  widać 
działalności MOSIR w miejscu siedziby, a mianowicie na Stadionie Miejskim. 

Pan Przedpełski  odniósł  się  do wypowiedzi  radnego Kopańskiego.  Powiedział,  że  płytą  boiska 
zajmuje się profesjonalna firma. Trawa została zakupiona z certyfikatem. Myśli, że ta koniczyna 
zniknie do przyszłego roku. Natomiast domki edukacyjne zostały rozebrane, ponieważ najpierw 
zostały one okradzione, a następnie spalone. Miejsce to zostanie zagospodarowane i powstaną tam 
tężnie. Natomiast jeżeli chodzi o dokumentację na budynki w Parku Ekologicznym, powiedział, że 
po tym wypadku miał kontrole PINB i ma wszystkie potrzebne dokumenty. 
Radny Kopański poprosił o przesłanie mu tych dokumentów. 

Radny Matuszczak powiedział, że nie podoba mu się ta rozmowa stanowiąca atak na osobę Pana 
Przedpełskiego.  Z mocy prawa nie  możemy marginalizować osób znajdujących na  emeryturze. 
Dyrektor MOSIR ma za zadanie stwarzać możliwości do prowadzenia zajęć sportowych, a ktoś 
inny powinien je organizować. Nabór na dyrektora MOSIR odbył się w postaci konkursu i Pan 
Przedpełski ten konkurs wygrał. Ma on mnóstwo ciekawych pomysłów. Pan Przedpełski po prostu 
kocha swoją pracę. Uważa, że nie powinno się poddawać takim szemraniom, z których wynika 
jedynie nie  mająca znaczenia plotka.  Uważa,  że jeśli  już,  to  dyskusja ta  powinna odbyć się  w 
zamkniętym gronie w gabinecie Burmistrza. 

Pan Przedpełski ponadto powiedział, że tablica „Kąpielisko niestrzeżone” jest ustawiona dlatego, że 
na kąpielisko musi być wyznaczone miejsce do kąpieli. Zrobił to w uzgodnieniu z pracownikiem 



WOPR. 

Radny Kopański  powiedział,  że  skoro  pracownik  WOPR mu tak  podpowiadał,  to  powinien  to 
otrzymać od niego na piśmie.

Radny Olbryś powiedział, że nie dyskryminuje osób na emeryturze. Spytał jednak dlaczego Pan 
Burmistrz nie rozpisze konkursu na stanowisko Dyrektora MOSIR. 

Pan Przedpełski powiedział, że w tym tekście z pierwszej strony obrażono go.

Następnie  głos  zabrała  Pani  Jolanta  Skuratowicz  Radca  Prawny,  która  powiedziała,  że  dalsze 
zatrudnianie i zwalnianie dyrektora jednostki należy do wyłącznych kompetencji Burmistrza. Rada 
ma  jedynie  prawo oceniać  działalność  danej  jednostki  organizacyjnej  gminy.  Konkurs  na  dane 
stanowisko jest to konkurs na wolne stanowisko. Tu nie ma wakatu, Burmistrz może przedłużyć 
umowę obecnemu dyrektorowi. 

Radna  Czerska  powiedziała,  że  opinie,  które  spowodowały  taką  burzę  wokół  osoby  Pana 
Przedpełskiego wynikają z tego, iż ma on „ostry język”. Jeżeli chodzi o konie, którymi zajmuje się  
MOSIR, to Pan Przedpełski jest dobrym fachowcem w tej dziedzinie. Zapytała czy instruktorzy 
jazdy konnej prowadzący zajęcia w Parku Ekologicznym mają do tego odpowiednie kwalifikacje. 
Zwróciła  także  uwagę  na  konieczność  wykonania  drenacji  terenu,  na  którym  te  zajęcia  się 
odbywają.

Pan  Przedpełski  powiedział,  że  on  posiada  kwalifikacje  instruktora  rekreacyjnej  jazdy  konnej. 
Drugi instruktor prowadzący zajęcia jest wspaniałym praktykiem, który jest w trakcie zdobywania 
tych dokumentów. 

Przewodniczący Rady Pan Edward Skalij powiedział, że pamięta jak Pan Przedpełski nękał ich, aby 
te obiekty zmieniać, udoskonalać. Stwierdził,  że przyjezdni bardzo wysoko oceniają organizację 
imprez.  Dużym  zainteresowaniem  cieszy  się  rekreacyjna  jazda  konna  organizowana  w  Parku 
Ekologicznym dla dzieci i młodzieży.  Zwrócił także uwagę na teren Parku Ekologicznego. Obiekt 
ten  musi  być  nadzorowany.  Gdyby  go  nie  pilnować  i  nie  być  stanowczym  wobec  niektórych 
korzystających  z  tego  obiektu,  byłby  on  dewastowany  i  miałoby  miejsce  kłusowanie.  Tych 
pozytywnych działań  Pana Przedpełskiego jest zdecydowanie więcej niż tych negatywnych. Pan 
Przedpełski współpracuje z Pasłęckim Ośrodkiem Kultury i z sołectwami. Wspomniał, że bardzo go 
nękał jak był dyrektorem Zespołu Szkół w Pasłęku, aby udostępniał salę gimnastyczną przy tej 
szkole  na  organizację  szeregu  imprez  sportowych,  co  przecież  jest  niczym  innym  jak 
propagowaniem sportu. 

Następnie głos zabrał  Burmistrz  Pasłęka,  który przywołał  ustawowe kompetencje Rady Gminy. 
Stwierdził,  że  szkoda,  iż  radny  Olbryś  nie  zwrócił  się  do  niego,  jako  przełożonego  Pana 
Przedpełskiego ze sprawą,  którą opisał  w Kurierze Pasłęckim. Powiedział,  że o sprawie tej  nie 
został  poinformowany ani  przez  radnego  Olbrysia,  ani  innego  mieszkańca  Pasłęka  czy  innego 
miasta. Jednakże w związku z tym, że artykuł ten pojawił się w gazecie, Burmistrz jako przełożony 
Pana  Przedpełskiego  musi  się  do  tego  ustosunkować.  Wspólnie  z  Sekretarzem Gminy  Panem 
Stanisławem Mikluszem przeanalizowali  ten artykuł.  Z Panem Przedpełskim kontaktował  się w 
sprawie tego artykułu dwukrotnie i zwrócił się do niego o ustosunkowanie się do tego artykułu na 
piśmie. Burmistrz odczytał treść pisma, w którym zwracił się o wyjaśnienie tej sytuacji. (załącznik 
nr  16  do  niniejszego  protokołu)  Pan Przedpełski  udzielił  bardzo  szybko  pisemnej  odpowiedzi, 
której  treść  Pan  Burmistrz  zacytował.  (załącznik  nr  17  do  niniejszego  protokołu).  Następnie 
odczytał  główne cele  i  zadania  MOSIR w Pasłęku,  które zostały ujęte  w statucie  tej  jednostki 
(załącznik nr 18 do niniejszego protokołu). 



Ponadto  powiedział,  że  każdy  pracownik  samorządowy podlega  ocenie  okresowej.  Pan 
Przedpełski został poddany ocenie za okres obejmujący lata 2014-2015 r. Ocenione zostały cztery 
kryteria. Pierwsze kryterium obejmowało prawidłowość i rzetelność wywiązywania się pracownika 
z obowiązków wynikających z przydzielonego mu zakresu czynności na zajmowanym stanowisku. 
W tym zakresie dokonano następującej oceny: „Oceniany pracownik realizuje gminne zadania z 
zakresu rekreacji i  sportu na poziomie bardzo dobrym. Wykazuje własną inicjatywę w zakresie 
realizacji  powierzonych  mu  zadań.  Angażuje  się  w  przedsięwzięcia  wychodzące  poza  zakres 
obligatoryjnych  obowiązków  służbowych,  także  po  godzinach  pracy.  Powierzone  obowiązki 
służbowe  kierownika  gminnej  jednostki  organizacyjnej  (MOSiR  w  Pasłęku)  i  przełożonego 
wykonuje na poziomie dobrym.

Według kryterium „Przestrzeganie przez pracownika regulaminu pracy i innych przepisów 
regulujących funkcjonowanie  jednostki,  w której  jest  zatrudniony”  otrzymał  następującą  ocenę: 
„Oceniany  pracownik  zasadniczo  przestrzega  regulaminu  pracy  i  respektuje  inne  przepisy 
regulujące  funkcjonowanie  jednostki,  w  której  jest  zatrudniony  i  którą  kieruje  jako  Dyrektor 
MOSiR. Podejmuje działania jako Dyrektor MOSiR mające na celu utrzymanie dyscypliny pracy w 
podległej mu jednostce”. Natomiast w kryterium „Zachowanie pracownika wobec interesantów – 
klientów,  zwierzchników,  podwładnych  oraz  współpracowników”  otrzymał  ocenę:  „Oceniany 
pracownik  na  ogół  zachowuje  się  poprawnie  wobec  klientów,  przełożonych,  podwładnych  i 
współpracowników,  jednak  zdarzały  się  zastrzeżenia  dotyczące  zachowania  ocenianego 
pracownika, w szczególności te opisane”. Burmistrz dodał, że musieli kiedyś zmierzyć się z taką 
sytuacją,  ale  wówczas  Pan  Przedpełski  przeprosił  tego  klienta  za  swoje  zachowanie,  a  co 
najważniejsze przeprosiny zostały przyjęte. Natomiast według kryterium „Dążenie pracownika do 
stałego podnoszenia wiedzy, umiejętności i kwalifikacji zawodowych” otrzymał ocenę „Uzupełnia 
wiedzę niezbędną do prawidłowego wykonywania obowiązków służbowych na powierzonym mu 
stanowisku z zastrzeżeniami”. Ogólnie za okres 2014-2015 r. Pan Przedpełski otrzymał ocenę dobra 
plus.  

Ponadto Pan Burmistrz  powiedział,  że  działalność MOSIR jest  poddawana ocenie Rady 
Miejskiej w Pasłęku. W pierwszym kwartale danego roku oceniana jest przez Radę działalność tej 
jednostki  za  poprzedni  rok,  natomiast  na koniec  wakacji  oceniana  jest  działalność  jednostki  w 
okresie wakacyjnym. Ocena ta jest zazwyczaj pozytywna. Ponadto MOSIR kontrolowany jest przez 
Komisję  Rewizyjną.  W latach  2011-2016  oceniany  był  sześciokrotnie.  Zawsze  była  to  ocena 
pozytywna. Działalność MOSiR jest także kontrolowana przez Urząd Miejski w Pasłęku. W ww. 
okresie ośmiokrotnie.  Również te kontrole zostały zakończone wynikiem pozytywnym. Ponadto 
powiedział, że Pan Przedpełski w 2013 roku za długoletnią działalność sportową otrzymał odznakę 
honorową Zasłużony dla Województwa Warmińsko -Mazurskiego. Wszyscy wiemy,  że imprezy, 
których jest pomysłodawcą i organizatorem cieszą się wysoką frekwencją, co świadczy o ich dobrej 
ocenie.  Za organizację  tych  imprez na wewnętrznych cotygodniowych naradach kierowników i 
dyrektorów  Pan  Przedpełski  otrzymywał  tylko  podziękowania  i  gratulacje.  Jest  on  otwarty  na 
współpracę,  o  czym  świadczy  to,  że  na  organizację  imprez  potrafi  pozyskać  sponsorów  i 
darczyńców.  Jest  gospodarny,  dba  o  mienie,  jest  pomysłowy  i  innowacyjny  oraz  chętny  do 
udzielania  pomocy indywidualnym osobom i  stowarzyszeniom.  Ponadto  jest  bardzo  pracowity, 
oddany temu  co  robi.  Jest  człowiekiem mądrym.  W kontaktach  z  ludźmi,  tak  jak  mówi  Pani 
Czerska jest szorstki. Dba jednak o firmę, pracowników i mienie. Jest również inicjatorem spotkań 
z Prezesem KS Polonia i z szefami sekcji. Zgadza się ze zdaniem radnego Olbrysia, że nie ma ludzi 
niezastąpionych, ale boi się jednego, że jak przyjdzie ktoś lepszy, to jest za, jak przyjdzie taki sam,  
to nie jest źle, ale jak przyjdzie gorszy, to nie rozliczą Państwa Radnych, ale Burmistrza Pasłęka. 
Kończąc wypowiedź Pan Burmistrz powiedział, że Pan Przedpełski to diament, ale musimy nad 
nim pracować i szlifować go. 

Ad pkt 24
Informacja na temat sytuacji w rolnictwie spowodowanej złymi warunkami atmosferycznymi.



Jako pierwszy głos  zabrał  Pan Grzegorz Orłowski  Kierownik Referatu Rolnictwa i  Gospodarki 
Gruntami,  który  powiedział,  że  tegoroczne  żniwa  opóźniły  się  ze  względu  na  złe  warunki 
pogodowe. Otrzymali  od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego pismo do rozpropagowania wśród 
rolników dotyczące składania wniosków o oszacowanie szkód w uprawach spowodowanych złymi 
warunkami atmosferycznymi. Do sesji wpłynęły wnioski dwóch rolników o oszacowanie szkód na 
obszarze 11,53 ha. Powołana została w tym celu komisja. W chwili obecnej pogoda poprawiła się i 
rolnicy,  którzy dysponują sprzętem rolniczym powinni zakończyć żniwa w najbliższy weekend. 
Rolnicy nie są zainteresowani szacowaniem szkód, gdyż jedyne przywileje z tym związane były to 
kredyty na preferencyjnych warunkach, którymi nie są zainteresowani.

Radny Cieśla powiedział, że owszem pogoda się poprawia, ale tam gdzie jest ciężka ziemia teren 
jest grząski i nie można wjechać ciężkim sprzętem. Ponadto jakość tegorocznych zbóż jest na tyle  
kiepska, że praktycznie większość to zboża paszowe.

Ad pkt 25
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

W odpowiedzi na interpelację radnego Damiana Olbrysia, który zawnioskował o zmianę organizacji 
ruchu na ulicy Jagiełły od strony ORWO i wprowadzenie w tym miejscu ruchu jednostronnego, 
Burmistrz powiedział, że przeanalizują tą propozycję i poinformują go o ustaleniach, natomiast w 
sprawie  konieczności  wykonania  remontu  chodnika  przy  ulicy  Wojska  Polskiego  zwrócą  się 
ponownie z pismem do ZDW. Należy jednak mieć na uwadze, że zarówno Powiat jak i ZDW w 
ostatnim czasie nie robią żadnych inwestycji bez udziału finansowego gminy.

Na interpelację radnej Teresy Czerskiej w sprawie konieczności oznakowania ulicy Słowackiego od 
strony szpitala  i odcinka ulicy Kopernika odpowiedzi udzielił Burmistrz, który powiedział, że Pan 
Andrusewicz zajmie się tym w poniedziałek.

Odpowiedzi na interpelację radnego Zbigniewa Cieśli dotyczącą zaśmiecania skrzynek mailowych 
radnych udzielił Pan Damian Bereżański Kierownik Referatu Organizacyjnego, który powiedział, 
że z domeną paslek.pl powiązanych jest obecnie około 70 adresów mailowych. Muszą sprawdzić 
czym jest ta sytuacja spowodowana.

Natomiast  na  interpelacje  radnego  Cieśli  dotyczącą  zmiany  techniki  wykonania  chodników 
odpowiedzi udzielił Pan Eugeniusz Andrusewicz Kierownik Referatu Budownictwa i Gospodarki 
Komunalnej, który powiedział, że rzeczywiście po asfalcie lepiej się jeździ, koszt jest podobny, ale 
polbruk  można  przy  konieczności  zrobienia  wykopów ponownie  ułożyć,  a  asfalt  można  łatwo 
uszkodzić. Obecnie specjaliści pracują nad nowymi, być może lepszymi nawierzchniami ścieżek 
rowerowych, dlatego może warto poczekać. 
Natomiast  w  odpowiedzi  na  interpelację  radnego  Cieśli  dotyczącą uwzględnienia w  projekcie 
budżetu doświetlenia miejscowości Aniołowo, Pan Andrusewicz powiedział, że obecnie tam gdzie 
jest  kłopot  z  podłączeniem  lamp  do  sieci  energetycznej  próbują  rozwiązania  w  postaci  lamp 
solarnych, których koszt wynosi 5-6 tys. zł za sztukę, a ich żywotność określana jest na 10 lat.  
Zaproponował,  aby  mieszkańcy  sołectwa  Aniołowo  zabezpieczyli  na  ten  cel  środki  z  budżetu 
sołeckiego. 

Odpowiedzi na interpelację radnego Krzysztofa Kopańskiego dotyczącą stanu zaawansowania prac 
przy stadionie w Dargowie,  udzielił  Pan Andrusewicz,  który powiedział,  że mają wszystko pod 
kontrolą. Opóźnienia w pracach na stadionie związane są z intensywnymi opadami deszczu, które 
uniemożliwiły  ich  wykonywanie.  Natomiast  na  interpelację  radnego  Kopańskiego  dotyczącą 
wyłączonego oświetlenia przy drodze od węzła północ do DK-7  odpowiedzi udzielił Burmistrz, 
który powiedział, że Straż Miejska sprawdzi czy nadal tak jest, a jeśli nadal tak będzie skieruje w 



tej sprawie pismo do GDDKiA. 

Natomiast  na  interpelację  radnego  Kopańskiego  dotyczącą  dzierżawy  parkingu  przy  ulicy 
Dworcowej  pod  autohandel  odpowiedzi  udzielił  Pan  Grzegorz  Orłowski,  który  powiedział,  że 
przedmiotowa działka została wydzierżawiona osobie prywatnej na okres 3 miesięcy, tj. do dnia 1 
czerwca br., na okres nie wymagający rozpisania przetargu. Na wniosek osoby fizycznej będącej 
zainteresowanej dalszą dzierżawą tej działki 7 czerwca br. Burmistrz Pasłęka wykazał tą działkę do 
dzierżawy i  został  ogłoszony przetarg  na jej  dzierżawę,  co  zostało  ogłoszone m.in.  w gazecie. 
1 wrześnie odbędzie się przetarg nieograniczony na wydzierżawienie tej działki.      

Na  interpelację  radnego  Jana  Świderskiego  w sprawie  wydłużenia  czasu  wjazdu  na  cmentarze 
przedsiębiorców  wykonujących  usługi  kamieniarskie  odpowiedzi  udzielił  Pan  Eugeniusz 
Andrusewicz,  który  powiedział,  że  porozmawia  z  administratorem cmentarzy,  z  którym gmina 
Pasłęk ma zawartą umowę na okres dwóch lat, aby chociażby do 1 listopada br. wydłużył godziny 
otwarcia  cmentarzy.  Ponadto Burmistrz  powiedział,  że  kamieniarze chcieliby po prostu dorobić 
sobie klucze do bram cmentarzy,  aby móc wjeżdżać o dowolnej  porze,  ale muszą mieć to pod 
kontrolą i nie mogą się na to zgodzić.

Odnosząc się do interpelacji radnego Mariana Oskroby dotyczącej remontu chodnika przy ulicy 
Dworcowej  Burmistrz  podziękował  mu  za  współpracę  i  powiedział,  że  w  sprawie  zieleni 
porozmawia z dyrektorem ZDP. 

Ad pkt 26
Odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów. 

W tym punkcie  ze  względu  na  nieobecność  sołtysów odstąpiono od udzielania  odpowiedzi  na 
zapytania i wnioski i sołtysów.

Ad pkt 27 
Sprawy różne. 

W tym punkcie nie wniesiono żadnych pytań i uwag.

Ad pkt 28
Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji, która trwała od godziny 10.00 do godziny 15.45.

Na tym protokół zakończono i podpisano

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Pasłęku

mgr Edward Skalij
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Anna Młynarczyk


